



Note: Handling Fee SGD20 per booking apply if purchase only Optional Tours

Black River Gorges National Park

Full day / Journée entière



A day focused on discovering the scenic interior landscapes of the island: Trou aux Cerfs, a dormant crater overlooking the town of Curepipe; the Grand Bassin, a pilgrimage site for the local Hindu community; the view point of the Black River Gorges National Parc, a refuge for endemic species of the Mauritian fauna and flora, and the famous Seven Colored Earth. A visit at The Chamarel Rum Distillery, with a rum tasting. During the day, stopover at a ship model factory and a souvenir shop. A lunch stop at one of the restaurants in Chamarel.



Une visite parsemée de magnifiques paysages intérieurs: Trou aux Cerfs, ancien cratère qui surplombe la ville de Curepipe ; le Grand Bassin, lieu de pèlerinage de la communauté hindoue ; le parc national des Gorges de la Rivière Noire, refuge des espèces endémiques de la faune et de la flore mauriciennes, et la renommée Terre des Sept Couleurs. Visite guidée de la Rhumerie de Chamarel, incluant une dégustation. Escale à une fabrique de maquette de bateau et à une boutique de souvenirs. Déjeuner dans un des restaurants de Chamarel.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(KT-200317)

